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Статья посвящена подробному обзору и анализу проекта Офиса единой Европейской общественной 
прокуратуры в Европейском Союзе как новейшего и не имеющего полных аналогов в мире субъекта про-
курорского надзора. Автором подробно рассмотрен запуск данного проекта, выявлены отличительные осо-
бенности будущей работы данного органа, особое внимание уделено его роли и месту в организационной и 
институциональной системе Союза, взаимодействию с другими органами и институтами Союза, возможностям 
выполнять особую роль в борьбе с трансграничным терроризмом, прогнозам дальнейшей деятельности и 
развития данного органа. Выработаны и предложены практические рекомендации по повышению эффектив-
ности и расширению его деятельности.
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The article is devoted to a detailed review and analysis of the project of the Office of the Unified European Public 
Prosecutor’s Office in the European Union as the newest subject of prosecutorial supervision that has no full analogues in the 
world. The author examined in detail the launch of this project, revealed the distinctive features of the future work of this body, 
special attention is paid to its role and place in the organizational and institutional system of the Union, interaction with other 
bodies and institutions of the Union, the ability to play a special role in the fight against cross-border terrorism, forecasts of 
future activities and the development of this body. Practical recommendations were developed and proposed to increase the 
efficiency and expand its activities.
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